
Protokół nr 11/2016 

z przebiegu XI sesji Rady Gminy w Trzebiechowie 

z dnia 20 stycznia 2016r. 

 

Ad. 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy Pani Anna Dunajska o godz. 1000 otworzyła XI sesję Rady 

Gminy w Trzebiechowie w sali Trzebiechowskiego Ośrodka Kultury w Trzebiechowie. 

Powitała radnych, Wójta Gminy Izabellę Staszak, pracowników Urzędu Gminy, kierowników 

jednostek organizacyjnych, sołtysów oraz zaproszonych gości. 

Stwierdziła obecność: na ogólną liczbę 15 radnych, obecnych jest 13 radnych, 2 nieobecnych 

usprawiedliwionych i 1 nieobeny nieusprawiedliwiony. W związku z tym, stwierdza się wymagane 

guorum jakie niezbędne jest do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad. 2 

 Przewodnicząca Rady Gminy Anna Dunajska oznajmiła, iż porządek obrad wraz z  

załączoną informacją oraz projektami uchwał został doręczony na e-maile radnych i w formie 

papierowej. 

Przewodnicząca poinformowała, że na salę wszedł nieobecny radny w związku z tym stan obecnych 

radnych na dzisiejszej sesji wynosi 14 radnych. 

Zapytała również czy są uwagi do przedłożonego porządku obrad? Nikt z radnych nie wniósł uwag 

i poprawek. 

W związku z tym przystąpiła do głosowania nad przyjęciem porządku obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie 14 głosami „za” i przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie XI sesji Rady Gminy w Trzebiechowie. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podjętych w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Informacja Wójt Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wnioski i interpelacje radnych. 

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

Trzebiechowie w roku 2015. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Trzebiechów na rok 2016 

a)  odczytanie projektu uchwały, 

 b)  odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

      Górze o projekcie uchwały budżetowej, 

 c)  odczytanie opinii komisji stałych, 

 d)  przedstawienie autopoprawek Wójta Gminy do projektu niniejszej uchwały, 

 e)  dyskusja, 

 f)  głosowanie nad autopoprawkami, 

 g) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Trzebiechów 

  na rok 2016, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzebiechów na lata 2016 - 2026 

a)  odczytanie projektu uchwały, 

 b)  odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

      Górze o projekcie niniejszej uchwały, 

 c)  odczytanie opinii komisji stałych, 

 d)  przedstawienie autopoprawek do projektu uchwały budżetowej Wójta Gminy, 

 e)  dyskusja, 

 f)  głosowanie nad autopoprawkami, 

 g)  głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy   



      Finansowej Gminy Trzebiechów na lata 2016 – 2026. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze 

inkaso, wyznaczenie inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie odpłatności, zasad korzystania i wynajmowania hali sportowej 

w Trzebiechowie. 

11. Podjęcie uchwały w przedmiocie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowanie tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

12. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

13. Wolne wnioski i zapytania.   

14. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy, 

15. Sprawy różne, 

16. Zamknięcie XI sesji Rady Gminy w Trzebiechowie. 

 

Ad. 3 

 Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o pracy międzysesyjnej od dnia 18 grudnia 2015r. 

do dnia 19 stycznia 2016r. 

1. 21 grudnia uczestniczyłam w spotkaniu wigilijnym zorganizowanym dla byłych i obecnych 

pracowników samorządowych, które zorganizowała Wójt Gminy. 

2. 28 grudnia Trzebiechowskie Stowarzyszenie Piłki Siatkowej zaprosiło mnie i pania Wójt 

Gminy na uroczystą kolację do Koziorożca. Spotkanie było podsumowaniem kończącego 

się roku siatkarskiego. W spotkaniu brali udział sponsorzy. 

3. 6 stycznia uczestniczyłam w wigilijnym wieczorze zorganizowanym dla emerytów i 

mieszkańców wsi Swarzynice. Gośćmi zaproszonymi byli: Burmistrz Peter Jeschke wraz z 

grupą z zaprzyjaźnionej gminy Schenkendöbern,  pani Wójt i ksiądz z pafarii Klenica. W 

programie artystycznym wystąpiły dzieci z Przedszkola w Swarzynicach. Przepyszne 

potrawy wigilijne i występ jasełkowy dzieci z Przedszkola Niepublicznego uświetniły 

wieczór wigilijny. 

4. 7 stycznia uczestniczyłam w posiedzeniu członków Rady Gminy, poświęconemu nowemu 

statutowi Gminy. 

5. 10 stycznia brałam udział w zorganizowanej przez Trzebiechowski Ośrodek Kultury XXVI 

Finał Świątecznej Orkiestry Pomocy. W programie artystycznym wystąpiły dzieci z 

przedszkola w Trzebiechowie i Swarzynicach, Trzebiechowska Grupa Śpiewacza, Zespół 

Astra, zespoły taneczne Cezary Dance i Flavia. Szczytny cel i profesionalne prowadzenie 

imprezy przez dyrektora Tadeusza Wojtera powoduje, że wszystkich Nas zapraszam na 

następny finał. 

6. 11 stycznia brałam udział w spotkaniu zorganizowanym przez Wójta Gminy  poświęconym 

przygotowaniu remontu kościoła w Podlegórzu. W spotkaniu brali udział pracownicy gminy 

i ksiądz z parafii Smolno Wielkie. Celem spotkania było ustalenie planu uzyskania 

niezbędnych zezwoleń i opinii oraz wystapienie o dotacje unijne. 

7. 13 stycznia odbyło sie posiedzenie Komisji Budżetowej i Rewizyjnej, w której brałam 

udział. 

8. 18 stycznia uczestniczyłam wraz z Przeowdniczącymi Komisji Rady Gminy w spotkaniu 

przedsesyjnym zorganizowanym przez panią Wójt. 

 

Ad. 4 

Sprawozdanie o pracach w okresie międzysesyjnym od dnia 18 grudnia 2015r do dnia 19 

stycznia 2016r. 

1. W dniu 18 grudnia uczestniczyłam w spotkaniu wigilijnym zorganizowanym przez 

Przedszkole „Kraina Marzeń „ w Swarzynicach.  

http://trzebiechow.pl/wiadomosci/1/wiadomosc/88342/sprawozdanie_o_pracach_w_okresie_miedzysesyjnym_od_dnia_18_grudn
http://trzebiechow.pl/wiadomosci/1/wiadomosc/88342/sprawozdanie_o_pracach_w_okresie_miedzysesyjnym_od_dnia_18_grudn


2. W dniu 21 grudnia 2015 odbyło się spotkanie opłatkowe w Domu Pomocy Społecznej w 

Trzebiechowie i Jednostkach Organizacyjnych naszej Gminy.  

3. 22 grudnia w walnym zebraniu Lokalnej Grupie Działania w Zaborze uczestniczył p. P. 

Zurawiecki. Przyjęta na walnym posiedzeniu Strategia LGD przez Zarząd Województwa 

Lubuskiego będzie przyjęta 22 kwietnia 2016r.  

4. Po tragicznym wypadku w Podlegórzu 21 grudnia 2015r przejechałam drogi i mostki. 

Barierka na moście w Podgórzu została zrobiona 22 grudnia 2015r.  

5. W dniach 6, 8 i 16 stycznia 2016 uczestniczyłam w spotkaniach opłatkowych w 

Swarzynicach , w Podlegórzu i Gminie Kargowa.  

6. Od 18 grudnia do dnia dzisiejszego praca nasza była skierowana do doprowadzenia do 

końca subrogacji wraz z nowacją. Do końca roku się nie udało, nie poddajemy się dalej nad 

subrogacją pracujemy.  

7. 4 stycznia objechałam wszystkie wsie w naszej Gminie.  

8. Do PROW złożyliśmy 6 wniosków na remonty dróg gminnych, które to drogi spełniały 

kryteria zawarte w ogłoszeniu o naborze ( dofinansowanie na poziomie 63,63% wkład 

własny 36,37%. 1 wniosek złożony został u Wojewody Lubuskiego (dokończenie drogi do 

BOMADEKU) tzw. schetynówka dofinansowanie 50% na 50. 50% to środki rządowe.  

9. W tym roku przystępujemy do zbierania azbestu z posesji naszych mieszkańców. 

Przypominam zebranie azbestu z terenu RP potrwa do 2032 roku. Zamierzamy w tym roku 

zebrać 20 ton. Na zebraniach wiejskich poinformujemy wszystkich naszych mieszkańców, 

będzie też link na stronie Gminy. Chcemy pozyskać środki z WFOŚ i GW – wniosek do 

końca stycznia.  

10. Prawie zakończono wymianę opraw. Dodaliśmy 49 lamp do istniejących. Obecnie 

jest 286 było 237. Inwestycja kosztowała 1.149.528,- zł. Obecnie wykonywana jest 

inwentaryzacja pozostałego mienia energetycznego, po wykonaniu zadania oświetlenie 

uliczne zostanie w całości przekazane do ENEI.  

11. Zaległości Gminy na koniec roku wynoszą: odpady 27 529,67 zł, woda i ścieki 18 

880 zł, podatki 142 000 zł. Z tym, że kwoty powyższe ulegają zmianie mieszkańcy wpłacają 

pieniądze. Zaznaczam, że dane te ciągle się zmieniają.  

12. Wspólnie z BOMADEKIEM w postaci przeznaczenia 10 000 zł do zakupu 

radiowozu policyjnego po 5000 zł obie strony. 10 000 zł BOMADEK przekaże na sport.  

13. Pomagamy ks. S. Kukla w wypełnieniu wniosku do kontraktu wojewódzkiego na 

opracowanie dokumentacji kościoła w Podlegórzu.  

14. Składamy wniosek do kontraktu wojewódzkiego na dofinansowanie kapitalnego 

remontu dachu na ulicy Parkowej w Trzebiechowie, koszt 307 771 zł netto. Terminy obydwu 

zadań koniec stycznia.  

15. Chciałam Wysoką Radę poinformować, że Uchwałą Nr VII/32/90 Rady Gminy w 

Trzebiechowie z dnia 22 października 1990r zatwierdzono herb gminy Trzebiechów.  

16. W dniach od 22 lutego do 26 lutego odbędą się zebrania wiejskie. Tematyka: 

omówienie budżetu gminy na 2016, przeprowadzenia kontroli budynków w sprawie podatku 

od nieruchomości, utworzenia spółek wodnych.  

17. Jeszcze dzisiaj odbędzie się spotkanie noworoczne a jutro wyjeżdżamy z grupą 53 

osobową do Warszawy będziemy zwiedzać Sejm RP i BELWEDER. Jest to podziękowanie 

za prace przy swoich posesjach, za pracę przy organizacji imprez gminnych –Dożynki 

Powiatowe, Święto Indyka i inne.  

Ad.5 

 Wnioski i interpelacje radnych. 

 Przewodnicząca RG odczytała interpelację mieszkańców osiedla aby przy ulicy Kukułczej 

utworzyć przystanek autobusowy na żądanie.Wójt Gminy wniosek zostanie przesłany do ZDW w 

Zielonej Górze. 



Nie stwierdziła wpłynięcia następnych wniosków. 

 

Ad. 6 

  Pani Dorota Wołangiewicz przedstawiciel Komisji przedstawiła sprawozdanie z działalności 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Trzebiechowie w roku 2015. 

Radny Ćwiertniewicz: dziękuję pani Dorocie za uzyskanie wyczerpujących odpowiedzi na zadane 

pytania z poprzedniej sesji. 

Radna Plawgo: jestem zaskoczona tak dużą kwotą która, została niewykorzystana przez GKRPA 

na realizację programy alkoholowego. Z przedstawionego przez komisję sprawozdania wynika, że 

sfinansowano zadania, które nie mieszczą się w katalogu zadań, które mogą być finansowane z 

środków przeznaczonych na realizację gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych. Z środków GKRPA nie można "łatać" przysłowiowych dziur w 

budżecie.  Zakup paczek mikołajkowych, warsztaty bożonarodzeniowe, wystrój TOK-u czy 

dofinansowanie wycieczek szkolnych nie można uznać za oddziaływanie profilaktyczne skierowane 

do dzieci i młodzieży w rozumieniu ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu  

alkoholizmowi. Komisja powinna bardziej skupić się na profilaktyce i rozwiązywaniu problemów 

alkoholowych w gminie. 

Wójt Gminy: środki finansowe zwiększyły się z uwagi na dodatkowe nieplanowane opłaty za 

sprzedaż alkoholu. Środki te wracają do budżetu gminy i będą wykorzystane na badania 

profilaktyczne mieszkańców. Nie jesteśmy w stanie pomóc osobie uzależnionej od alkoholu, jeżeli 

sama tego nie chce, nie ma możliwości przymuszenia do leczenia. 

Radny Orsztynowicz: czy w okresie wakacji są prowadzone zajęcia w świetlicy środowiskowej? 

Pani Wołangiewicz: nie prowadziny zajęć. 

Wójt: były wcześniej prowadzone rozmowy rodzicami i dziećmi na temat wyjazdów ich na kolonie 

lub obozy. Dzieci jak i rodzice nie wyraziły chęci wyjazdu. 

Przewodnicząca Rady zapytała się czy są jeszcze w tej kwestii pytania. Dyskusję zakończono. 

Ad. 7 

 Skarbnik Gminy Ewa Kulik przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Trzebiechów na rok 2016 po naniesionych autopoprawkach. 

a) odczytała projekt uchwały, 

b) odczytała Uchwałę Nr 740/2015 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Zielonej Górze z dnia 11 grudnia 2015r. Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w 

sprawie wyrażenia opinii o przedstawionym przez Panią Wójt Gminy Trzebiechów projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Trzebiechów na rok 2016. Opinia składu orzekającego jest pozytywna, 

c) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów radny Ćwiertniewicz odczytał pozytywny protokół 

w sprawie projektu niniejszej uchwały, który sporządzony był na wspólnym posiedzeniu z Komisją 

Rewizyjną. Komisje nie wniosły żadnych zastrzeżeń. 

d) Pani skarbnik przy omawianiu projektu uchwały omówiła naniesione autopoprawki, które 

spowodowane były pracami nad uzyskaniem prawa do subrogacji. Autopoprawki te odnoszą się 

również do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzebiechów na lata 2016 – 2026 a także uwzględniają środki finansowe na remont dachu na ul. 

Parkowej w Trzebiechowie. Środki te zostaną pozyskane z dochodu i sprzedaży. 

e) Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu radnym w dyskusji. Dyskusji nie podjęto, 

f) w wyniku jawnego głosowania autopoprawki do projektu uchwały zostały przyjęte jednogłośnie 

14 głosami „za”, 

g) po wyczerpaniu tematu Przewodnicząca przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Trzebiechów na rok 2016, który został przyjęty jednogłośnie 14 

głosami „za”. Uchwale  nadano NR XI/70/2016. 



Pani Wójt podziękowała za przyjęcie budżetu gminy na rok 2016. Stwierdziła, że założone zadania 

w budżecie będą wykonane i nadal będziemy pracować nad uzyskaniem subrogacji. 

  

Ad. 8 

a) Monika Banachowicz pełniąca obowiązki skarbnika gminy przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzebiechów na lata 2016 – 2026. 

b) odczytała pozytywną opinię wyrażoną w uchwale Nr 741/2015 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 11 grudnia 2015r. w sprawie wydania 

opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzebiechów na lata 2016 – 2027, 

c) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów na temat powyższej uchwały odniósł się w punkcie 

7 protokołu, 

d) autopoprawki do niniejszej uchwały również były omawiane w związku z uchwałą budżetową, 

e) dyskusji nie podjęto, 

f) autopoprawki zostały przyjęte przez głosowanie 14 głosami „za”, 

g) przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Trzebiechów na lata 2016 – 2026. Uchwałę w głosowaniu jawnym 

przyjęto jednogłośnie 14 głosami „za”. Nadano Nr XI/71/2016. 

 

Ad. 9 

 Monika Banachowicz przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zarządzenia poboru podatków w drodze inkaso, wyznaczenie inkasentów oraz wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

Wyjaśnień udzieliła pani Wójt uzasadniając podjęcie uchwały zmianą sołtysa we wsi Borek, który 

uprawniony jest do działań związanych z poborem podatków.  

Dyskusji nie podjęto. Uchwałę przyjęto w głosowaniu jawnym 14 głosami „za „ i nadano  

Nr XI/72/2016. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy o godz. 11
15

 ogłosiła przerwę. 

Obrady wznowiono o godz. 11
30 

. 

 

Ad. 10 

 Pani Wójt Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie odpłatności, zasad korzystania i 

wynajmowania hali sportowej w Trzebiechowie. 

Odpłatność za korzystanie i wynajmu sali były ustalone zarządzeniem Wójta, które zostało 

uchylone przez nadzór wojewody stwierdzając, że kompetencje do ustalania stawek ma Rada a nie 

Wójt. W związku z tym zachodzi potrzeba podjęcia takiej uchwały. 

W przedłożonym dla Państwa projekcie uchwały zmienia się § 1, który mówi o jednej opłacie tj. 43 

zł za 1 h korzystania z sali a nie jak było 30 zł na wynajem i 3 zł za korzystanie z prysznica od 2000 

r.Kwota ta nie ulega zmianie, tylko zostaje wyrażona jako jedna. 

Przewodnicząca zaprosiła radnych do zabrania głosu w dyskusji. Również wyraziła swoją opinię, że 

podniesienie stawki za wynajem nic nie zmieni w poniesionych kosztach lecz zwiększy odpłatność 

osób prywatnych korzystających z hali sportowej. Jednocześnie zasugerowała o niezaliczaniu czasu 

który jest potrzebny do przygotowania hali na zajęcia, gdyż sam trening zajęć jest skrócony o co 

najmniej 15 min. 

Radny Ćwiertniewicz; Należy się zastanowić co daje nam ta podwyżka, na pewno nie przyniesie 

dochodu. Jeżeli podniesiemy wynajem o 10 zł zmniejszy nam się ilość osób korzystających. 

Dlaczego chcemy zmienić odpłatność? Jeżeli dochody z wynajmu to około 2900   zł rocznie to 

podwyżka o 10 zł, utrzymując nawet tą samą ilość osób wynajmujących przyniesie nam znikomy 

zysk. 

Wójt Gminy: za tym idą koszty utrzymania hali oświetlenie , centralne ogrzewanie, odpady 

komunalne, woda. Hala użytkowana jest przez cały tydzień. Podwyżka 10 zł za 1 godz. nie jest 



wielkim kosztem. Odpłatność będzie na koniec miesiąca po wystawieniu faktury. 

Ćwiertniewicz: z drugiej strony coś się tu nie zgadza wcześniej mówiliśmy o dochodach rocznych 

rzędu 2900 zł w tym roku podniesiemy o 10 zł dla pięciu osób wynajmujących jest to 100 zł w 

tygodniu i adekwatnie 4800 zł w roku, więc nie zgadza się to z dochodami z roku wcześniejszego, 

gdzie cały dochód przy opłacie 30 zł wynosił około 2900 zł. Wyliczając teraz szybko, dochody za 

wynajem hali, nie pokrywają się zupełnie z kwotą, którą mieliśmy przedstawioną, prosił bym o 

przedstawienie dochodów za wynajem hali w roku 2015. 

Pani Wójt: w miesiącu marcu będzie rozliczany budżet wówczas przekażę, jaki osiągnęliśmy 

dochód za rok 2015. Uważam, że przez okres 15 lat nie podwyższania stawki wynajmu hali nie jest 

wielkim kosztem dla wynajmujących a korzystających od wielu lat z jej użytkowania. 

Sekretarz Gminy Zenon Rychły poinformował radnych aby w projekcie otrzymanej uchwały 

skreślić § 1 punkt a i b natomiast zastępując się go brzmieniem: ”Ustala się opłaty za korzystanie z 

hali sportowej w Trzebiechowie przy ul. Parkowej 3 w wysokości 43.00 zł brutto za 1 godzinę 

najmu sali. Natomiast w załączniku do uchwały dotyczącym umowy najmu § 7 otrzymuje 

brzmienie: „ Strony ustalają wysokość opłaty za wynajem hali na kwotę 43,00 zł brutto/godz. tj. ..... 

godz. x 43,00 zł = ....... zł”. 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję nad projektem uchwały i przystąpiła do głosowania 

jawnego. Uchwałę przyjęto: 12 głosami ”za”, 1 głosem „przeciw” i 1 głosem „wstrzymującym”. 

Uchwale nadano Nr XI/72/2016. 

 

Ad. 11 

 Inspektor UG Waldemar Łukomski przedstawił projekt uchwały w przedmiocie zmiany 

uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowanie tych odpadów w zamian 

za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Uchwała określa sposób powiadamiania jednostki zlecającej odbiór odpadów komunalnych o ich 

nie odbieraniu przez jednostkę usługową. 

Dyskusji nie podjęto.  

Uchwałę podjęto w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”. Nadano Nr XI/73/2016. 

 

Ad. 12. 

 Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 

Pani Wójt: w związku ze złożoną interpelacją mieszkańców ul. Kukułczej w Trzebiechowie 

zostanie  przesłane pismo do ZDW Zielona Góra w sprawie postawienia przystanku na żądanie przy 

ul. Kukułczej. 

Pani Wójt również poinformowała, że zostanie zwiększony tonaż odbioru azbestu z 20 ton na 50 

ton z uwagi na duże jego zasoby w firmie BOMADEK. 

 

Ad. 13 

 Wolne wnioski i zapytania. 

Pani Wójt zaproponowała, aby przeprowadzić szkolenie dla radnych na temat budżetu gminy, 

poprosiła o zgłaszanie się chętnych. 

Wójt również zaprosiła wszystkich radnych, sołtysów i gości na spotkanie noworoczne. 

Sołtys wsi Swarzynice zgłosiła problem z zamontowaniem drabiny na świetlicy wiejskiej. 

 

Ad. 14. 

 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, iż protokół z X sesji Rady Gminy z dnia   

18 grudnia 2015r. został ogłoszony na stronie bip gminy oraz wyłożony do wglądu w czasie trwania 

obrad. W okresie 7 dni przed terminem sesji do Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu. 

W związku z tym poddała protokół pod głosowanie. Protokół przyjęto w głosowaniu jawnym 14 

głosami "za". 

 



Ad. 15 

 Sprawy różne 

Sołtys wsi Trzebiechów poprosił o interwencję w sprawie zasięgu telefonii komórkowej PLUS w 

sprawie nieodbierania sygnału zasięgu. Zapytał się również, co z wymianą azbestu u ludzi 

nieposiadających środków finansowych na  zabezpieczenie swoich budynków po jego zdjęciu. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt, ktora wystosowała pismo w sprawie złego odbioru zasięgu 

telefonii Plus, otrzymała odpowiedż, w której stwierdza się idealny odbiór. W związku z tym 

zachęciła sołtysów i radnych do rozmów z mieszkańcami aby samy występowali do operatora z 

takim problemem. 

Natomiast jeżeli chodzi o azbest, to do roku 2032 jesteśmy zobligowani pozbyciem się jego. 

Dlatego mieszkańcy powinni uwzględnić ten problem na następne lata, aby zabezpieczyć swoje 

środki finansowe. Nikt nie bedzie zmuszany aby w najblizszym czasie zdejmować azbest z 

budynków. 

Sołtys Zielińska: czy jest możliwość wykonania zatoczki na przystanku na żądanie, po wtóre czy 

będą przywiezione produkty żywnościowe.  

Wójt: jest to trudna sytuacja, Zarząd Dróg Wojewódzkich do 2018  będzie realizował inwestycje 

drogowa – nałożenie nowego dywanika asfaltowego Sulechów – Konotop. Prace ZDW są bardzo 

zaawansowane. Załatwiłam transport z BOMADEK-u  na przywóz żywności dla osób 

potrzebujących z Gorzowa .Wlkp. 

 

Ad. 16  

 O godz. 12
05

 pani Przewodnicząca zamknęła XI sesje Rady Gminy w Trzebiechowie. 

 

 

 

Protokółowała      Przewodnicząca Rady Gminy 

 

Stanisława Kozłowska             Anna Dunajska 


